

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/2292
13 November 1964

Limited Distribution

WORKING PARTY ON UNITED KINGDOM TEMPORARY IMPORT CHARGES

Chairman: Mr. F. GUNDELACH (Deputy Executive Secretary)

Members:

Australia	Nigeria	Pakistan
Brazil	India	United Kingdom
Canada	Jamaica	United States
Chile	Japan	Uruguay
European Economic Community		

Terms of reference:

To carry out consultations with the Government of the United Kingdom as to the nature of its balance-of-payments difficulties, the nature of the measures taken, alternative corrective measures which may be available and the possible effect of the measures taken on the economies of other contracting parties; to consult with the International Monetary Fund in this connexion; and to submit a report to the Council.

GRUPE DE TRAVAIL DES TAXES TEMPORAIRES A L'IMPORTATION DANS LE ROYAUME-UNI

Président: M. F. GUNDELACH (Secrétaire exécutif adjoint)

Composition:

Australie	Etats-Unis	Nigéria
Brésil	Inde	Pakistan
Canada	Jamaïque	Royaume-Uni
Chili	Japon	Uruguay
Communauté économique européenne		

Mandat:

Procéder à des consultations avec le gouvernement du Royaume-Uni concernant la nature des difficultés de sa balance des paiements, la nature des mesures prises, les autres mesures de redressement auxquelles il pourrait être recouru, ainsi que les répercussions possibles des mesures prises sur l'économie d'autres parties contractantes; consulter le Fonds monétaire international à cet égard; faire rapport au Conseil.

